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Protokół nr 1/2024                                                                                                 

z posiedzenia LX Sesji zwyczajnej                                                                          

VI kadencji Rady Powiatu w Legionowie  

WAK.0002.1.2024 

LX Sesja Rady Powiatu w Legionowie w dniu 29 stycznia 2024 roku odbyła się              

w auli Starostwa Powiatowego w Legionowie.  

Obrady rozpoczęto 29 stycznia 2024 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 13:49 tego 

samego dnia. 

 

1. Otwarcie obrad. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Powiatu w Legionowie Pan Leszek Smuniewski, 

witając Radnych, Gości oraz pozostałych członków obrad.  

Lista Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu (obecność potwierdzona przez 

Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie). 

Lista Gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu (obecność potwierdzona przez 

Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie). 

W posiedzeniu wzięło udział 23 członków Rady Powiatu w Legionowie: 

1. Aleksandra Bednarek 

2. Agnieszka Borkowska 

3. Piotr Choroś 

4. Przemysław Cichocki 

5. Zenon Durka 

6. Anna Gajewska 

7. Zbigniew Garbaczewski 

8. Mirosław Kado 

9. Michał Kobrzyński 

10. Izabela Kownacka 

11. Grzegorz Kubalski 

12. Zenon Kuska 

13. Konrad Michalski 

14. Agnieszka Powała 

15. Wiesław Smoczyński 

16. Leszek Smuniewski 

17. Sylwester Sokolnicki 

18. Artur Stankiewicz 

19. Jacek Szczepański 

20. Mariusz Śledziewski 

21. Tomasz Talarski 

22. Robert Wróbel 

23. Grzegorz Zbroch 
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Przewodniczący Rady Pan Leszek Smuniewski poinformował zebranych, że „na mocy         

art. 15 ust. 1a ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym, obrady Rady 

Powiatu w Legionowie są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących 

obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w BIP Powiatu Legionowskiego oraz na 

stronie internetowej Powiatu Legionowskiego. Tablica informacyjna usytuowana jest przed 

wejściem do sali obrad. Jeśli Państwa obecność na sesji Rady Powiatu nie jest związana       

z wykonywaniem obowiązków służbowych i nie życzą sobie Państwo, aby ich wypowiedzi 

lub wizerunek zostały utrwalone, uprzejmie proszę o opuszczenie sali obrad”. 

 

 

2. Informacja o porządku obrad. 

Przewodniczący Rady powiedział, że do przedstawionego porządku obrad - stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu, nie wpłynął żaden wniosek z propozycją wprowadzenia 

zmian. Zapytał, czy w chwili obecnej któryś z Radnych chciałby wnieść jakieś sugestie 

dotyczące porządku obrad. W związku z brakiem uwag, Pan Leszek Smuniewski stwierdził, 

że porządek obrad został zaakceptowany. Przystąpił do jego realizacji. 

 

3. Ogłoszenie wyników i wręczenie tytułów laureatom konkursu „Odpowiedzialni 

Społecznie - edycja 2023”. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Dyrektora PCIS w Legionowie                  

o odczytanie wyników konkursu „Odpowiedzialni Społecznie – edycja 2023”. 

Pani Dorota Wróbel – Górecka przedstawiła wyniki konkursu. Nagrody zostały wręczone 

przez Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie, Starostę Legionowskiego, Annę 

Gajewską Przewodniczącą Kapituły konkursu oraz Dyrektora PCIS Panią Dorotę Wróbel – 

Górecką. 

Na sali rozległy się brawa dla wszystkich zwycięzców. 

 

 

4. Wręczenie nagród w ekologicznym konkursie "Myśl globalnie działaj lokalnie; 

segregujesz - zyskujesz". 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Naczelnika Wydziału Zarządzania 

Środowiskiem. 

Pan Hubert Macioch przedstawił wyniki konkursu. Nagrody zostały wręczone przez 

Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie i Starostę Legionowskiego. 

Na sali rozległy się brawa dla wszystkich zwycięzców. 
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5. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie. 

Pan Leszek Smuniewski powiedział, że w okresie od dnia 14.12.2023 r. do dnia 

25.01.2024 r., wpłynęły do Biura Rady lub bezpośrednio do Przewodniczącego Rady 

następujące pisma: 

1) Postanowienie Nr 1012/2023 Komisarza Wyborczego w Warszawie III z dnia             

21 grudnia 2023 r. w sprawie ustalenia liczby radnych wybieranych w każdym 

okręgu Powiatu Legionowskiego – stanowi załącznik nr 4 do protokołu; 

2) Postanowienie Nr 8/2024 Komisarza Wyborczego w Warszawie III z dnia 12 stycznia 

2024 r. w sprawie podziału Powiatu Legionowskiego na okręgi wyborcze, ustalenia 

ich granic, numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu – stanowi 

załącznik nr 5 do protokołu;  

3) Uchwała Nr 3.j./70/2023 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej        

w Warszawie z dnia 9 stycznia 2024 r. w sprawie opinii o prawidłowości planowanej 

kwoty długu Powiatu Legionowskiego – stanowi załącznik nr 6 do protokołu; 

Poinformował, że opinia jest pozytywna; 

4) Uchwała Nr 3.l./67/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej      

w Warszawie z dnia 9 stycznia 2024 r. w sprawie opinii o możliwości sfinansowania 

planowanego deficytu określonego w uchwale budżetowej Powiatu Legionowskiego 

na rok 2024 – stanowi załącznik nr 7 do protokołu; 

Poinformował, że opinia jest pozytywna; 

5) Uchwała Nr 13/2024 Zarządu Powiatu w Legionowie w sprawie sprawozdania             

z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli w szkołach i placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Powiat Legionowski za 2023 rok – stanowi 

załącznik nr 8 do protokołu; 

6) sprawozdanie Starosty Legionowskiego z dnia 16 stycznia 2024 roku z działalności 

Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 2023 rok.  

Pan Leszek Smuniewski dodał, że sprawozdanie zostanie szczegółowo omówione na 

kolejnej Sesji Rady Powiatu w Legionowie; 

7) odpowiedź na pytanie Pana Tomasza Talarskiego, zadane podczas Sesji Rady 

Powiatu w Legionowie w dniu 18 grudnia 2023 r. – stanowi załącznik nr 9                

do protokołu. 

Dodał, że odpowiedź została przesłana drogą elektroniczną; 

8) kalendarium wydarzeń kulturalnych w gminach Powiatu Legionowskiego w 2024 

roku – stanowi załącznik nr 10 do protokołu; 

Poinformował, że dokument został przesłany Radnym drogą elektroniczną; 

9) sprawozdania z prac komisji Rady Powiatu w Legionowie: 

a) Komisji Budżetowej – stanowi załącznik nr 11 do protokołu; 

b) Komisji Rozwoju – stanowi załącznik nr 12 do protokołu; 

c) Komisji Porządku Publicznego – stanowi załącznik nr 13 do protokołu; 

d) Komisji Rewizyjnej – stanowi załącznik nr 14 do protokołu; 

e) Komisji Oświaty, Kultury i Sportu – stanowi załącznik nr 15 do protokołu; 

f) Komisji Rodziny, Zdrowia i Spraw Społecznych– stanowi załącznik nr 16   

do protokołu ; 

g) Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – stanowi załącznik nr 17 do protokołu; 

10) informacja od Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Pana Tomasza Talarskiego         

o przeprowadzeniu kontroli problemowej w Domu Pomocy Społecznej „Kombatant” 

w Legionowie, w zakresie realizowanych przez jednostkę zamówień publicznych – 

stanowi załącznik nr 18 do protokołu;  
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11) do wiadomości Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie: 

a) pismo Starosty Legionowskiego do Marszałka Województwa Mazowieckiego 

Pana Adama Struzika, dotyczące poprawy efektywności publicznego transportu 

zbiorowego na terenie Powiatu Legionowskiego – stanowi załącznik nr 19        

do protokołu; 

b) petycja w sprawie weryfikacji niektórych z przyjętych rozwiązań rozbudowy 

drogi powiatowej nr 1820W na terenie sołectwa Chotomów Północny – stanowi 

załącznik nr 20 do protokołu; 

Poinformował, że petycja zamieszczona jest w BIP; 

c) odpowiedź na w/w petycję – stanowi załącznik nr 21 do protokołu;  

Poinformował, że odpowiedź zamieszczona jest w BIP; 

12) prośby o pomoc: 

a) Pana Adama P. – stanowi załącznik nr 22 do protokołu; 

b) dla 18-letniego Kacpra – stanowi załącznik nr 23 do protokołu; 

c) dla 7-letniej Zosi – stanowi załącznik nr 24 do protokołu; 

13) pismo od Rzecznika Urzędu Cywilnej i Demokratycznej Kontroli – stanowi załącznik 

nr 25 do protokołu; 

14) pismo od Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Legionowie – 

stanowi załącznik nr 26 do protokołu; 

 

Pan Leszek Smuniewski powiedział, że kolejna Sesja Rady Powiatu w Legionowie 

przewidziana jest w dniu 26 lutego 2024r. 

 

6. Sprawozdanie Starosty o pracach Zarządu i informacje Starosty 

Legionowskiego. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Starosty Legionowskiego                         

o przedstawienie sprawozdania. 

Pan Sylwester Sokolnicki powiedział, że szczegółowe informacje dotyczące pracy 

Zarządu Powiatu Legionowskiego oraz poszczególnych komórek organizacyjnych Starostwa 

Powiatowego w Legionowie, radni otrzymali w formie elektronicznej. Sprawozdanie stanowi 

załącznik nr 27 do protokołu. 

Następnie przedstawił prezentację na temat najważniejszych, bieżących prac na terenie 

Powiatu Legionowskiego – stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

Przewodniczący Rady podziękował za przekazanie informacji i zaproponował dyskusję. 

W związku z brakiem zgłoszeń w dyskusji, Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji 

kolejnego punktu porządku obrad. 
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7. Informacja na temat realizacji zadań związanych z promocją powiatu w roku 

2023 oraz plan działań promocyjnych przewidzianych w 2024 roku. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Naczelnika Wydziału Kultury i Promocji       

o przedstawienie sprawozdania. 

Pani Joanna Kajdanowicz przedstawiła prezentację – stanowi załącznik nr 29                     

do protokołu. 

Przewodniczący Rady podziękował za przekazanie informacji i zaproponował dyskusję. 

W związku z brakiem zgłoszeń, Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji kolejnego 

punktu porządku obrad. 

 

 

8. Informacja z działalności Powiatowego Zespołu Szkół i Placówek Specjalnych. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Dyrektora Powiatowego Zespołu Szkół 

i Placówek Specjalnych o przedstawienie informacji. 

Pani Marzenna Kmieciak przedstawiła prezentację – stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

Pan Robert Wróbel powiedział, że ten modelowy przykład powiatowej placówki, powinien 

znaleźć odzwierciedlenie w rozwiązaniach systemowych. Dodał, że rozmawiał w tym 

zakresie z Członkiem Zarządu Panem Grzegorzem Kubalskim, który prowadził już rozmowy 

w Ministerstwie Oświaty.  

Pani Agnieszka Powała złożyła podziękowanie za wspaniałą pracę Dyrektora PZSiPS oraz 

wszystkich terapeutów w placówce. Dodała, że uważa, iż wniosek Radnego Roberta Wróbla 

jest jak najbardziej zasadny.  

Pani Aleksandra Bednarek również złożyła podziękowanie za ogromną pracę pedagogów 

PZSiPS. 

Pan Grzegorz Kubalski powiedział, że problem związany z przedszkolami specjalnymi jest 

problemem o charakterze ogólnopolskim. Literalnie rzecz biorąc przedszkola są zadaniem 

własnym gmin, co oznacza, że dzieci ze szczególnymi potrzebami pochodzące z gmin 

wiejskich nie mają możliwości uczęszczania do przedszkola, w którym otrzymają potrzebną 

im terapię. Dodał, że Powiat Legionowski jest chlubnym wyjątkiem w skali całej Polski, ale 

z wyjątków nie da się rozwiązać problemu systemowego. Dodał, że w rozmowach, które 

prowadził jako przedstawiciel Związku Powiatów Polskich z Minister Edukacji Narodowej ta 

kwestia została poruszona. Dodał, że miał zaszczyt referować to zagadnienie i zostało to 

uznane jako zagadnienie do rozważenia ze strony Ministerstwa. Zaznaczył, że kolejne 

rozmowy w tym zakresie przewidziane są w lutym.   

Pan Leszek Smuniewski w imieniu całej Rady Powiatu w Legionowie złożył podziękowanie 

Dyrektorowi PZSiPS i wszystkim pracownikom placówki za zaangażowanie i ogrom 

wykonanej pracy. Wyraził słowa uznania i szacunku dla dotychczasowego dorobku.  
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9. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę                        

Nr 371/LIX/2023 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 18 grudnia 2023 r.                    

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2024. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Skarbnika Powiatu Legionowskiego        

o omówienie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr 371/LIX/2023 Rady Powiatu             

w Legionowie z dnia 18 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Legionowskiego na rok 2024. 

Pani Katarzyna Rembelska omówiła szczegółowo zmiany zawarte w uzasadnieniu                  

do powyższej uchwały. 

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował 

dyskusję. Dodał, że Komisja Budżetowa na posiedzeniu w dniu 29.01.br. zaopiniowała 

pozytywnie omawiany projekt uchwały. W związku z brakiem zgłoszeń, Przewodniczący 

Rady przystąpił do procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr 371/LIX/2023 

Rady Powiatu w Legionowie z dnia 18 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Legionowskiego na rok 2024.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Michał Kobrzyński, Izabela Kownacka, 

Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Leszek 

Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek Szczepański, Mariusz 

Śledziewski, Tomasz Talarski 

BRAK GŁOSU (1) 

Mirosław Kado 

NIEOBECNI (3) 

Wiesław Antoni Smoczyński, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

Przewodniczący Rady powiedział, że z uwagi na problemy techniczne pan Mirosław Kado 

nie mógł wziąć udziału w głosowaniu. 

Uchwała Nr 376/LX/2024 Rady Powiatu w Legionowie zmieniająca uchwałę                     

Nr 371/LIX/2023 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 18 grudnia 2023 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2024 – stanowi załącznik nr 31          

do protokołu. 
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10. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę                    

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu 

Legionowskiego na lata 2024 – 2043. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Skarbnika Powiatu Legionowskiego,                    

o omówienie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 2024 – 2043. 

Pani Katarzyna Rembelska omówiła szczegółowo zmiany zawarte w uzasadnieniu                 

do powyższej uchwały wraz z autopoprawką.  

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował 

dyskusję. Poinformował, że Komisja Budżetowa na posiedzeniu w dniu 29.01.br., 

pozytywnie zaopiniowała omówiony projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń, Pan Leszek Smuniewski przystąpił do procedury 

głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 2024 – 2043.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, 

Wiesław Antoni Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, 

Jacek Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Zbroch 

Uchwała Nr 377/LX/2024 Rady Powiatu zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 2024 – 2043 – 

stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 

 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia wysokości 

opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających   

z obszarów wodnych położonych na terenie Powiatu Legionowskiego w 2024 

roku. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Naczelnika Wydziału Zarządzania 

Kryzysowego o omówienie projektu uchwały. 

Pan Janusz Głogowski przedstawił szczegóły zawarte w uzasadnieniu do projektu uchwały. 
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Wiceprzewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował 

dyskusję.  

W związku z brakiem zgłoszeń, Pan Robert Wróbel przystąpił do procedury głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia wysokości opłat za 

usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających z obszarów 

wodnych położonych na terenie Powiatu Legionowskiego w 2024 roku.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon Durka, Anna Gajewska, Zbigniew 

Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, 

Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Wiesław Antoni Smoczyński, 

Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz 

Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

BRAK GŁOSU (1) 

Aleksandra Bednarek 

NIEOBECNI (2) 

Agnieszka Borkowska, Leszek Smuniewski 

Wiceprzewodniczący Rady powiedział, że Pani Aleksandra Bednarek z powodu problemów 

technicznych nie mogła wziąć udziału w głosowaniu. 

Uchwała Nr 378/LX/2024 Rady Powiatu w sprawie ustalenia wysokości opłat za 

usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających z obszarów wodnych 

położonych na terenie Powiatu Legionowskiego w 2024 roku – stanowi załącznik nr 32 

do protokołu. 

 

 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę                     

w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadpodstawowych oraz szkół 

specjalnych mających siedzibę na obszarze Powiatu Legionowskiego. 

Wiceprzewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Wicestarosty Legionowskiego           

o omówienie projektu uchwały. 

Pan Konrad Michalski przedstawił szczegóły zawarte w uzasadnieniu. 

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował 

dyskusję.  

W związku z brakiem zgłoszeń, Pan Leszek Smuniewski przystąpił do procedury 

głosowania.  
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Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 

planu sieci publicznych szkół ponadpodstawowych oraz szkół specjalnych mających 

siedzibę na obszarze Powiatu Legionowskiego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Aleksandra Bednarek, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon Durka, Anna Gajewska, 

Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, Izabela Kownacka, Grzegorz 

Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Wiesław Antoni Smoczyński, 

Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek Szczepański, Mariusz 

Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Borkowska 

Uchwała Nr 379/LX/2024 Rady Powiatu zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia planu 

sieci publicznych szkół ponadpodstawowych oraz szkół specjalnych mających siedzibę na 

obszarze Powiatu Legionowskiego – stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 

 

 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody        

na nabycie w drodze bezprzetargowej nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Miejskiej Legionowo na rzecz Powiatu Legionowskiego. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Geodety Powiatowego o omówienie 

projektu uchwały. 

Pan Paweł Łukaszczuk przedstawił szczegóły zawarte w uzasadnieniu. 

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował 

dyskusję. Poinformował, że Komisja Budżetowa na posiedzeniu w dniu 29.01.br., 

pozytywnie zaopiniowała omówiony projekt uchwały. W dyskusji kolejno udział wzięli. 

Pan Wiesław Smoczyński powiedział, że kolejny raz informuje, iż nie może poprzeć tej 

inwestycji. Uważa, iż powiat, który ma 130 tyś. mieszkańców powinien mieć w swojej 

infrastrukturze większy ośrodek kultury. Powinien on być usytuowany w takim miejscu, 

gdzie będzie dostęp do dużego parkingu. Zauważył, że ten obiekt będzie służył głównie 

mieszkańcom Legionowa, dlatego według Radnego Miasto Legionowo powinno przekazać 

powiatowi tą działkę nieodpłatnie.  

Pan Grzegorz Zbroch powiedział, iż mówił już na posiedzeniu komisji, że Miasto Legionowo 

powinno tą działkę przekazać powiatowi nieodpłatnie. W jego ocenie kwota za tą działkę 

jest znaczna, i uważa, że za taką cenę można kupić działkę 10 tyś. metrów, a nawet 15 

tyś. metrów w okolicy Starostwa Powiatowego i zrealizować inwestycję z parkingiem             
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i dojazdem. Zaznaczył, że w okolicy Starostwa Powiatowego jest komunikacja ze 

wszystkimi gminami. Dodał, że podziela stanowisko przedmówcy.  

Pani Agnieszka Borkowska powiedziała, że na posiedzeniu Komisji Rozwoju odbyła się 

dyskusja na ten temat i powtarza, że od dłuższego czasu toczą się rozmowy w tym zakresie 

i nie były przedstawiane inne propozycje. 

Pan Grzegorz Zbroch (Ad vocem) powiedział, że apelował i mówił na komisjach o tym,        

że taki obiekt powinien być duży. W ocenie Radnego jest jeszcze możliwość zmiany 

lokalizacji. 

Pan Wiesław Smoczyński powiedział, że takie samo zdanie w tym zakresie ma od początku 

rozmów. Nadmienił, że nie będzie się sprzeciwiał, ale wstrzyma się od głosu w trakcie 

głosowania.  

Pan Grzegorz Kubalski powiedział, że obecnie inwestycja jest na takim etapie, że została 

podjęta decyzja o lokalizacji, czego konsekwencją było przeprowadzenie konkursu 

architektoniczno – urbanistycznego, został wybrany projekt, który został opracowany            

i w tej chwili jest na etapie uzyskiwania pozwolenia na budowę. Nadmienił, że teraz już nie 

jest czas na to, aby zastanawiać się nad zmianą lokalizacji, ponieważ zostały już 

wydatkowane na to środki finansowe. Dodał, że również by wolał, aby za tą działkę powiat 

nie musiał płacić, ale Miasto Legionowo podjęło taką decyzję odnośnie przekazania tej 

działki i powiat do tego musiał się odnieść.       

Kolejno nadmienił, że z wieloma głosami w zakresie, że ten obiekt powinien być większy 

się zgadza, natomiast jest problem taki, że powiat musi ten obiekt jeszcze wybudować,       

a to oznacza, że trzeba było się dostosować do potencjalnej projekcji finansowej opartej 

na dochodach własnych powiatu. Zaznaczył, że na ten moment powiat nie otrzymał 

zewnętrznego wsparcia finansowego i nie ma pewności, że takie środki będą możliwe do 

uzyskania. Podsumowując Radny stwierdził, że mając do wyboru ambitny projekt marzeń, 

który nie zostanie wybudowany, albo skromny projekt, który jest możliwy do realizacji,     

to wybiera wariant drugi. Dodał, że należy wziąć pod uwagę również fakt, w jakich 

warunkach obecnie funkcjonuje Powiatowa Instytucja Kultury, która siedziby praktycznie 

nie ma. To jest mały budynek, w którym nie mieszczą się nawet zasoby biblioteki 

powiatowej, a działalność rozwija bardzo szeroką.       

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na nabycie      

w drodze bezprzetargowej nieruchomości stanowiącej własność Gminy Miejskiej 

Legionowo na rzecz Powiatu Legionowskiego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Michał Kobrzyński, Izabela Kownacka, 

Grzegorz Kubalski, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Leszek Smuniewski, Sylwester 

Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski, 
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Robert Wróbel 

PRZECIW (1) 

Zenon Kuska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Mirosław Kado, Wiesław Antoni Smoczyński, Grzegorz Zbroch 

Uchwała Nr 380/LX/2024 Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na nabycie                

w drodze bezprzetargowej nieruchomości stanowiącej własność Gminy Miejskiej Legionowo 

na rzecz Powiatu Legionowskiego – stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 

 

 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia wysokości 

opłaty za świadczenie usług wsparcia krótkoterminowego za dzień pobytu 

całodobowego w Domu Pomocy Społecznej „Kombatant” w Legionowie. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Dyrektora Domu Pomocy Społecznej 

„Kombatant” w Legionowie o omówienie projektu uchwały. 

Pani Anna Kaczmarek przedstawiła szczegóły zawarte w uzasadnieniu do uchwały. 

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały. Poinformował,              

że Komisja Budżetowa na posiedzeniu w dniu 29.01.br., pozytywnie zaopiniowała 

omówiony projekt uchwały.  

Kolejno udzielił głosu mecenasowi, który zgłosił wątpliwości dotyczące zapisów                      

w powyższym projekcie uchwał. Poprosił o wyjaśnienie.  

Pan mec. Janusz Pągowski powiedział, że to jest uchwała, która wskazuje na akt prawa 

miejscowego i proponuje zmianę § 3 tej uchwały w taki sposób, aby wskazać, że uchwała 

wchodzi w życie po upływie 14 od opublikowania w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Mazowieckiego.  

Pan Leszek Smuniewski zapytał, czy Zarząd Powiatu chciałby zająć stanowisko w tej 

sprawie. Przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że nie ma nic przeciwko naniesieniu 

takiej zmiany. Pan Leszek Smuniewski przystąpił do procedury głosowania w sprawie 

zmiany treści § 3 omawianego projektu uchwały.  

Głosowano w sprawie: 

Autopoprawka do uchwały paragraf 3. Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od 

dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, 
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Wiesław Antoni Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, 

Jacek Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz 

Zbroch 

 

Kolejno przystąpił do procedury głosowania w sprawie omówionego projektu uchwały 

wraz z autopoprawką. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia wysokości opłaty za 

świadczenie usług wsparcia krótkoterminowego za dzień pobytu całodobowego w Domu 

Pomocy Społecznej „Kombatant” w Legionowie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, 

Wiesław Antoni Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, 

Jacek Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz 

Zbroch 

 

Uchwała Nr 381/LX/2024 Rady Powiatu w sprawie określenia wysokości opłaty za 

świadczenie usług wsparcia krótkoterminowego za dzień pobytu całodobowego w Domu 

Pomocy Społecznej „Kombatant” w Legionowie – stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 

 

15. Przyjęcie protokołu z LIX Sesji Rady Powiatu w Legionowie: 

Przewodniczący Rady powiedział, iż do protokołu z LIX Sesji Rady Powiatu                       

w Legionowie, która odbyła się w dniu 18.12.br., dotychczas nikt nie zgłosił żadnych uwag. 

Zapytał, czy teraz któryś z Radnych chciałby wnieść jakieś sugestie.  

Nikt z obecnych na posiedzeniu Radnych nie miał uwag, więc Pan Leszek Smuniewski 

przystąpił do procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LIX Sesji Rady Powiatu w Legionowie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, 
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Wiesław Antoni Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, 

Jacek Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz 

Zbroch 

 

Pan Leszek Smuniewski potwierdził, że protokół z LIX Sesji Rady Powiatu w Legionowie 

został przyjęty. 

 

 

16. Wolne wnioski i oświadczenia. 

Przewodniczący Rady powiedział, że w związku z zakończeniem kadencji w dniu 30 kwietnia 

br., Radni zobowiązani są do złożenia oświadczeń majątkowych na dwa miesiące przed 

zakończeniem kadencji, a więc do dnia 29 lutego br. Dodał, że kolejne oświadczenie 

majątkowe Radni muszą złożyć jak co roku do dnia 30 kwietnia br. za rok 2023. 

 

 

17. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący 

Rady Powiatu w Legionowie 

Leszek Smuniewski 

Protokół przygotowała Agata Szraga 

 


